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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hogy halad a területalapú támogatás kifizetése?" cimmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok

benyújtani Németh Imre földművelési és vidékfejlesztési miniszter úrhoz .

A kérdésre írásban kérem válaszát .

Tisztelt Miniszter úr!

A területalapú támogatás fontos eleme a magyar gazdák talpon maradásának az uniós csatlakozás óta még

élesebb versenyben . Ahogy Szanyi Tibor, a tárca korábbi államtitkára fogalmazott egy napirend utáni

felszólalásomra adott válaszában : „a korábbiakhoz képest lényegesen magasabb szintű területalapú támogatást

jelent", amely pótolhatja a megszűnő támogatásokat, például a biztosítási díjtámogatást . A magyar

mezőgazdaság kínzó tőkehiánnyal küzd, hiszen a csatlakozás előtt nem történt meg ennek a nemzetgazdasági

ágnak a feltőkésítése. Szintén óriási probléma a likviditás hiánya, mint ahogy erre egy korábbi kérdésemben

utaltam, amelyben azt kértem Öntől, hogy a mezőgazdaságban felhasznált gázolaj adójának visszatérítésére

olyan rendszert vezessenek be, amelyben nem kell hosszú hónapokat, esetleg majdnem egy évet nélkülözniük a

gazdáknak a nekik járó pénzt .

Tisztelt Miniszter úr!

Ezért kérdezem, hogy mekkora hányadát fizették már ki a közvetlen területalapú támogatásoknak?
Mikor kapja meg mindenki a pénzét?
Igaz-e, hogy a nagyobb területen gazdálkodók (gazdasági társaságok) később kapják meg a
támogatást?
Hogyan határozták meg a kifizetések sorrendjét?

Várom megtisztelő válaszát!
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